
 
 

 

Osnovna šola Selnica ob Dravi 
Vrtec Kobanček 
Mariborska cesta 30 
2352 Selnica ob Dravi 

 

ZAPISNIK 

1. Seje Sveta staršev Osnovne šole Selnica ob Dravi, ki je bila v četrtek,      

5. 10. 2023, ob 17. uri v učilnici št. 101 v pritličju šole. 

 

Prisotni: Lista prisotnosti je priloga zapisniku. Na seji sta bili prisotni še ga. ravnateljica 

Manja Kokalj in pomočnica ravnateljice vrtca ga. Martina Jaunik. 

 

Dnevni red: 

1. Imenovanje zapisnikarja. 

2. Otvoritev seje in pregled prisotnosti predstavnikov oddelkov zavoda. 

3. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Selnica ob Dravi. 

4. Izvolitev predsednika Sveta staršev OŠ Selnica ob Dravi za šolsko leto 

2023/2024. 

5. Realizacija LDN za šolsko leto 2022/2023 za vrtec in šolo.  

6. Predstavitev LDN zavoda za šolsko leto 2023/2024 za vrtec in šolo. 

7. Pobude, vprašanja in predlogi predstavnikov oddelkov zavoda. 

 

K 1. točki dnevnega reda: 

Pri 1. točki so predstavniki Sveta staršev soglasno izbrali zapisnikarja (ga. Mojca 

Tergušek). 

 

K 2. točki dnevnega reda: 

Ga. ravnateljica je otvorila sejo in pregledala prisotnost predstavnikov. Ugotovila je, da 

je prisotnih dovolj predstavnikov za sklepčnost Sveta staršev. 

 

K 3. točki dnevnega reda:  

 



 
 

Pri 3. točki dnevnega reda smo se starši seznanili z zapisnikom zadnje seje Sveta 

staršev v šolskem letu 2022/23 in preverili realizacijo sklepov seje. 

 

Predlog uvedbe e-položnic se bo realiziral v tem šolskem letu. Šola bo starše obvestila 

o prehodu na e-položnice. Starši bodo še vedno imeli izbiro za položnice v tiskani 

obliki, vendar v manjšini.  

 

Sklep 1: Z novim šolskim letom se uvede prehod na e-položnice.  

 

Sklep 2: Predstavniki Sveta staršev smo soglasno potrdili zapisnik zadnje seje 

Sveta staršev v šolskem letu 2022/23. 

 

K 4. točki dnevnega reda: 

Ga. ravnateljica je prisotne pozvala k izvolitvi predsednika Sveta staršev OŠ Selnica 

ob Dravi. Podan je bil en predlog: Mojca Tergušek. 

Kandidatka se je strinjala s kandidaturo, prisotni so soglasno izvolili za predsednico 

go. Mojco Tergušek. 

Starši dovolijo posredovanje e-poštnih naslovov v namen posredovanja gradiva in 

zapisnika predsednici Sveta staršev Mojci Tergušek. 

 

Sklep 3: Predsednica Sveta staršev OŠ Selnica ob Dravi za šolsko leto 2023/24 

je ga. Mojca Tergušek. Njena namestnica je ga. Monika Žunko. 

 

K 5. točki dnevnega reda: 

Pod točko 4 je pomočnica ravnateljice vrtca ga. Martina Jaunik predstavila poročilo o 

realizaciji letnega delovnega načrta za leto 2022/23 za vrtec. Predstavljene so bile 

pomembne točke iz poročila: 

- organizacijski podatki, 

- kvalitetna rast (razvojni načrt vrtca), 

- projekti (Nama poti, Zdravje v vrtcu, Simbioza giba, Lutke v vrtcu, Gozdni vrtec 

Kobanček, Otroštvo podaja roko modrosti, Zbiranje kilometrov, Družinska 

komedija, Krepitev integritete, Mali sonček, Varno sonce …), 

- obogatitvene dejavnosti (Lutkovni abonma, Muzej narodne osvoboditve, Vrtec 

v naravi, zaključni izlet, Center eksperimentov Maribor), 



 
 

- posebni dnevi in tedni (evropski teden mobilnosti, kolesarčki, množični tek za 

zdravje, likovni natečaj, teden otroka, obisk gasilcev, obisk kmetije, obisk 

reševalcev in policistov, obisk muzeja, obisk vojakov, izlet v Ljubljano, Lutkovno 

gledališče MB …), 

- sodelovanje s šolo, starši in z občino, 

- sodelovanje z drugimi institucijami, realizirano izobraževalno sodelovanje,  

- zaposleni, 

- skrb za materialne pogoje in težave, 

- šolski sklad – Vrtec Kobanček (459,59 eur in Duh 110,72 eur). 

 

Predlog vrtca in šole: Vrtec in šolo podružnice Sv. Duh na Ostrem vrhu bi združili s 

šolskim skladom centralnega vrtca in šole. O predlogu so se že pogovarjali na 1. 

roditeljskem sestanku na Duhu. Starši se bodo dogovorili in javili odločitev.  

 

Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta 2022/23 bo dostopno na spletni strani 

Vrtca Kobanček (www.vrtec.os-selnica.si). 

 

Ga. ravnateljica Manja Kokalj je predstavila poročilo o realizaciji letnega delovnega 

načrta 2022/23 za šolo. Predstavljene so bile pomembne točke iz poročila: 

- organizacijski podatki, 

- realizacija projektov, prireditev, dogodkov (100 let šolstva v Gradišču na 

Kozjaku, projekt HOLZwoodDRVOles, Podnebni cilji v vzgoji in izobraževanju, 

trajnostna mobilnost, Krepitev integritete učencev v osnovni šoli, Zdrava šola, 

Kulturna šola, UNESCO, Gozdna šola, Razširjeni program (Rap), Ustvarjanje 

učnih okolij za 21. stoletje – formativno spremljanje, 

- skrb za izboljšanje materialnih pogojev, 

- šolski sklad 3.215 eur, sklad za socialno šibke 2.345,28 eur, 

- realizacija vzgojno-izobraževalnega dela in šolskega koledarja, 

- učni in drugi dosežki (25 tekmovanj, 15 zlatih in 15 srebrnih priznanj), 

- rezultati NPZ, 

- zaposleni in pedagoško delo,  

- sodelovanje s starši in z okoljem (zelo slabo obiskana predavanja za starše), 

- delo Sveta zavoda,  

- problemi in želje. 

http://www.vrtec.os-selnica.si/


 
 

 

Poudarjeno je bilo, da narašča število otrok s posebnimi potrebami in število otrok s 

spremljevalci.  

Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta 2022/23 bo dostopno na spletni strani 

šole (https://www.os-selnica.si/). 

 

Sklep 4: Predstavniki Sveta staršev soglasno sprejmemo Poročilo o realizacije 

letnega delovnega načrta za leto 2022/23 za vrtec in šolo.  

 

K 6. točki dnevnega reda: 

Pomočnica ravnateljice za vrtec ga. Martina Jaunik je predstavila Letni delovni načrt 

za šolsko leto 2023/2024 za vrtec: 

- globalna usmeritev vrtca, vizija vrtca,  

- organizacijski podatki (v LDN so vključeni podatki o okvirnem delovnem času 

skupin in prehodi med skupinami), 

- srečanja strokovnih delavcev, 

- projekti in programi (Gozdni vrtec, Simbioza giba, Zdravje v vrtcu, Zbiramo 

kilometre, Lutke v vrtcu, Otroštvo podaja roko modrosti, Krepitev integritete, 

program Varno s soncem in Mali sonček), 

- prireditve, posebni dnevi (Baloni želja, Gledališče KU KUC, dobrodelna 

prireditev, evropski teden mobilnosti, množični tek, natečaj ob prazniku jabolk, 

teden otroka, noč v vrtcu, Lutkovno gledališče Maribor, Delavnica v muzeju NO 

Mb …), 

- nadstandardni program (lutkovni abonma, muzej narodne osvoboditve, center 

eksperimentov, novost letos je plavalni tečaj za predšolske otroke in zaključni 

izlet ZOO Land Slovenske Konjice), 

- obogatitvene dejavnosti (ure pravljic v Hramu kulture, glasbene urice v 1. in 2. 

starostnem odboju, Mali pohodniki, novost so letos gibalne urice v vseh 

starostnih skupinah, plesne urice v 1. starostnem obdobju, pravljična joga za 

otroke od 4–6 let ter igriva angleščina za predšolske otroke),   

- skrb za zdravje otrok, 

- sodelovanje s starši (posebej povabilo na predavanje 5. 3. 2024 Uravnotežena 

prehrana), 

- informiranje preko spletne strani www.vrtec.os-selnica.si,  

https://www.os-selnica.si/
http://www.vrtec.os-selnica.si/


 
 

- plačilo vrtca, 

- sodelovanje s šolo in krajem ter drugimi institucijami,  

- izobraževanje strokovnih delavcev, 

- svetovalna služba v vrtcu, 

- skrb za materialne pogoje. 

 

Letni delovni načrt za leto 2023/2024 bo dostopen na spletni strani vrtca. 

 

Ga. ravnateljica je predstavila Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/24 za šolo. 

Predstavljene so bile prioritetne naloge v letnem delovnem načrtu 2023/2024: 

- Globalna usmeritev šole, 

- Organizacija vzgojno-izobraževalnega dela, 

- Šolski koledar, 

- Strokovno delo, 

- Dodatne dejavnosti letošnjega šolskega leta (Projekt Hura, prosti čas, 

Knjigoljub, Krepitev integritete, Kulturna šola, Mednarodno sodelovanje, Mreža 

gozdnih vrtcev in šol, Naša mala knjižnica, Podnebni cilji in vsebine, Rastem s 

knjigo, Simbioza skupnost, Spoznajmo pisatelja/pisateljico, Šolska shema, 

Tradicionalni zajtrk, UNESCO (ASPnet SREDIŠČE in pridružena ŠOLA), 

Vključujoča šola, Z ustvarjalnostjo in inovativnostjo do podjetnosti, Zaščitništvo, 

Zdrava šola) 

- 80. letnica šolske stavbe, 

- Ostale dejavnosti in nadstandardni program (Jutranje varstvo, varstvo vozačev, 

jezikovni pouk nemškega jezika, prevozi za učence, oddelek podaljšanega 

bivanja za 6. razred), 

- Sodelovanje s starši, 

- Šolski sklad in sklad za šibkejše, 

- Razvojni načrt, 

- Šolska pravila,  

- Skrb za materialne pogoje. 

 

Letni delovni načrt za leto 2023/2024 bo dostopen na spletni strani šole. 

 



 
 

Sklep 5: Predstavniki Sveta staršev soglasno sprejmemo Letni delovni načrta za 

leto 2023/24 za vrtec in šolo.  

 

K 7. točki dnevnega reda: 

 

Ravnateljica nas seznani, da bo Publikacija šole in vrtca letos samo v digitalni obliki in 

bo objavljena na spletni strani šole in vrtca.  

 

- Ravnateljica je prosila, da predlagamo in izvolimo novega člana za Komisijo 

šolskega sklada.  

 

Sklep 6: Nova članica upravnega odbora za šolski sklad je ga. Tjaša Tuler. 

 

- Ravnateljica je prosila še, da izvolimo 2 člana za komisijo za prehrano. 

 

Sklep 7: Novi članici tima za prehrano sta Nives Šteger in Leonida Volmajer 

Štampfer. 

 

- Predstavnica vrtca je povedala, da so bili nekateri starši mnenja, da je bil 

dobrodelni koncert za nov vrtec izpeljan na hitro in na silo. Prav tako je 

starše zmotilo, da so morali plačati vstopnino, če so želeli videti nastop 

otroka.  

Odgovor ravnateljice: Za dobrodelni koncert se je vedelo že meseca maja. Otroci so 

izvedli nastop, ki so ga že znali. Za vstopnino se je odločilo KD Pavza (ki je bilo 

organizator tega dogodka), da so lahko zbrali čim več sredstev za naš vrtec. 

Ravnateljica je povedala še, da bodo za zbran denar kupili pohištvo, mize, stole … Za 

financiranje novega vrtca skrbi občina in se lahko starši po informacije obrnejo na 

županjo.  

 

- V novem šolskem letu so se že začele pojavljati uši. Ravnateljica je prosila, 

če lahko starši o pojavu uši obvestijo šolo. Šola pa bo obvestila starše 

oddelka, kjer se bodo uši pojavile. 

 



 
 

- Predstavnica staršev šole je opozorila, da avtobus podjetja Arriva, ki vozi 

iz MB in je na Sp. Slemenu ob 7.03, pelje samo do bivšega Ferotherma in 

tam obrne, zato morajo otroci v šolo peš čez celo Selnico. Starši so na 

Arrivo že poslali vprašanje, vendar odgovora niso dobili.  

Ravnateljica se bo pozanimala pri podjetju Arriva, zakaj avtobus ne pelje do 

postajališča v centru Selnice. 

 

- Ravnateljica staršem pove, da bi naj občina naredila igrišče za odbojko na 

mivki, tam kjer je sedaj učilnica v naravi. 

Predlog staršev: igrišče se naj raje naredi pri starem vrtcu, kjer ni v bližini ceste.  

 

- Predstavnica staršev je povedala, da je bil lani problem pri sklicu za šolski 

sklad. Napisanih je bilo več sklicev, ki pa vsi niso bili pravi. 

Ravnateljica bo preverila podatke in bo šola pozorna pri pošiljanju obvestil za nakazila 

za šolski sklad.  

 

- Predstavnica staršev je podala mnenje, da je v hrani preveč mesa (rižote, 

makaroni …). Ker se veliko hrane zavrže, bi lahko zmanjšali normative 

kuhanja.  

Ravnateljica se je zahvalila za opažanje in bo preverila, če se lahko kaj naredi na tem 

področju.  

 

- Predstavnica staršev je vprašala, zakaj se odjavi šolska malica, ko gredo 

učenci na dan dejavnosti. Nekateri starši imajo malico 100 % 

subvencionirano in v tem primeru morajo otroku kupiti malico, ker jo šola 

odjavi.  

Odgovor ravnateljice je bil, da so pred leti malico jemali zraven na dneve dejavnosti, 

vendar so imeli učenci polne nahrbtnike svoje hrane in so potem učitelji morali veliko 

hrane zavreči.  

 

Sklep 8: Predstavniki sveta staršev se strinjajo, da ostane praksa odjavljanja 

malice takšna, kot je bila do sedaj in lahko vsak učenec vzame na izlet to, kar 

želi.  

 



 
 

- Predstavnica staršev je predlagala, da bi se po vzoru sklada za likovni 

material drugo leto nabavil tudi material za predmet naravoslovje in 

tehniko. Učenci imajo v škatlah stvari, ki na koncu leta ostajajo. Prav tako 

je bil podan predlog, da bi likovni material nabavila šola tudi za 

podružnice.  

Ravnateljica se je zahvalila za predlog in ga bodo pri načrtovanju drugega šolskega 

leta preučili.   

 

- Predstavnica staršev je povedala, da so letos starši in učenci imeli velike 

težave pri vpisovanju na RaP dejavnosti (1. razred, 2. razred). Eni učenci 

sploh niso bili prijavljeni, kljub temu da so starši prijavnice izpolnili. Spet 

drugi učenci so bili prijavljeni na dejavnosti, na katere se niso prijavili. V 

drugem razredu je bila zmeda glede urnika dejavnosti (več skupin). Starši 

so predlagali, da bi ob prijavi dobili potrditveni mail, na katerem bi pisalo, 

kam se je določen učenec prijavil in bi lahko ob vsej tej zmedi z njim 

dokazovali prijavo.  

Ravnateljica si je težavo zapisala in bodo drugo leto ob prijavi na RaP dejavnosti 

postopali drugače.  

 

- Predstavnica staršev je predstavila disciplinske težave v 1. a razredu. 

Ravnateljica je odgovorila, da za težave vedo in jih rešujejo s pomočjo staršev, učiteljev 

in zunanjih strokovnjakov oz. institucij. 

 

- Predstavnica staršev je vprašala, ali učenec, ki manjka v OPB ali v varstvu 

vozačev, prejeme neopravičeno uro? 

Ravnateljica je povedala, da neopravičenih ur za OPB in varstvo vozačev ni, ampak 

da si želijo, da učenci višjih razredov avtobus čakajo v varstvu vozačev, saj je šola 

zanje odgovorna. V nasprotnem primeru prosijo starše, da napišejo, da otrok ne rabi 

obiskovati varstva vozačev in odgovornost prevzamejo nase.  

 

- Predstavnica staršev 1. b razreda je opozorila, da starši ne dobivajo 

mailov in obvestil učiteljice. 



 
 

Ravnateljica bo preverila pri učiteljici, kako je z maili. Prav tako bo učiteljem 

razrednikom naročila, da se maili razreda pošiljajo na maila obeh staršev. Učitelji 

razredniki naj pošljejo predstavnikom staršev vse maile staršev učencev iz razreda.  

 

- Predstavnica staršev je opozorila, da učenci, ki pridejo v OPB-ju na 

igrišča, puščajo jaknice in torbe kar po tleh. Vprašala je, ali bi bilo mogoče 

kako urediti, da bi se to odlagalo tako, da ne bo vse umazano. Ena izmed 

predstavnic staršev predlaga, da se kupijo plastični zaboji/ škatle, kamor 

bi učenci lahko odložili svoje stvari. 

Ravnateljica bo preučila možnosti in poskusila najti rešitev.  

 

1. seja Sveta staršev je bila zaključena ob 19.30. 

 

Zapisnik zapisala:      Predsednica Sveta staršev: 

Mojca Tergušek                Mojca Tergušek 

  

Priloga: 

- Lista prisotnosti 

- Poročilo o realizaciji LDN 2022/2023 

- Letni delovni načrt 2023/2024 

 


